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§ 62 Godkännande av dagordning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 

 

Dnr  
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§ 63 Kulturutredning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att: 

 Vidarebefordra utredningens synpunkter kring en framtida politisk organisation till 
den fullmäktigeberedning som ser över arvoden och politisk organisation till nästa 
mandatperiod.    

 Ge föreningsutskottet i uppdrag att ta fram ett förslag till en fritids- och kulturplan.  

Ärende 
Kommunstyrelsen fattade den 26 maj 2020 beslut att kommunen ska ta fram en långsiktig 
plan för hur kulturen och kulturföreningar ska stöttas. När förvaltningen arbetat med detta 
uppdrag har det framkommit osäkerhet kring en del strukturer kring kulturens förutsätt-
ningar. Därför fattade kommunchefen beslut om att utreda detta. Uppdraget att göra 
denna studie gick till en utomstående konsult, då kommunen saknade tid och resurser att 
göra detta på ett uttömmande sätt. Utredningen har genomförts tillsammans med ansva-
riga tjänstepersoner.  
 
Målet för utredningen var att få jämlika förhållanden mellan olika fritidsaktiviteter, balans 
mellan idrott, kultur och studieförbund. Utredningens resultat skulle bidra till ett levande 
och rikt kulturliv genom både ideella och offentliga krafter. Utredningen skulle omfatta 
kultur, (innefattar kultur i skola, vård och omsorg), fritid, Entré ungdom, biblioteket, studie-
förbund och såväl föreningsverksamhet som kommunal verksamhet. 
Utredningen skulle belysa aspekterna ekonomi, lokaler, styrning och ledning, samverkan 
mellan kommun och föreningsliv i de olika verksamheterna samt antalet utövare fördelat 
på kön och ålder. Syftet med dessa frågeställningar var att belysa grundläggande struktu-
rella förutsättningar för att sedan styra arbetet vidare.  
 
Utredningen visar att det bedrivs en kvalitativ kultur och fritidsverksamhet med kunnig och 
engagerad personal på alla nivåer. Det finns också ett stort engagemang vad gäller kom-
munens framtid och hur verksamheten kan förbättras. Men utredningen konstaterar även 
brister i uppföljningssystem, skillnader i bidrag mellan idrott och kultur samt att det finns 
behov av tydligare mål med idrott och kultur. Vidare ger utredningen tre förslag till fram-
tida styrning och ledning.  

1. Att kommunen tar fram en fritids- och kulturplan. 
2. Att kommunen överväger att starta ett kultur- och fritidsråd/utskott och att kultur-

verksamheten flyttas till Kommunstyrelsen.  
3. Kultur och fritid får i uppdrag att bjuda in föreningarna för att se samarbete kring 

mångfald, barnkonventionen och arbete mot diskrimeringsgrunderna samt att kul-
tur och fritidschef sammankallar föreningar två gånger per år för information och 
uppföljning.  

 
Förvaltningens bedömningar kring utredarens förslag är följande: 

Dnr 2021/41 
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 Den andra punkten bör läggas under den fullmäktigeberedning som ser över ar-
voden och politisk organisation och att synpunkterna i denna utredning beaktas 
där. Påpekas bör att förvaltningen i stort sätt delar utredarens slutsatser.    

 Den första punkten är nödvändig för att kunna ha en långsiktig strategi för arbe-
tet med kulturen. Detta arbete måste ske utifrån den politiska viljan kring om-
rådet. Därför måste detta arbete ledas politiskt och förslagsvis under förenings-
utskottet, åtminstone fram till att fullmäktigeberedningen är färdig med sitt ar-
bete.  Förvaltningen bedömer att det är svårt att ta fram en plan kring kulturen 
utan att idrotten omfattas. Dels för att möjligheten att skapa gemensamma ar-
betssätt och synergier för båda verksamhetsområdena och dels för att gräns-
dragningen mellan kultur och idrott är svår att göra i praktiken.  

 Att ge föreningsutskottet i uppdrag att säkra arbetet utifrån den tredje punkten.  
Vidare anser förvaltningen att det beslut, som togs av Kommunfullmäktige den 20 april 
2021, att genomföra en djupare utredning kring de olika stöd som ges till föreningslivet 
med förslag på hur stöden ska se ut framöver är en viktig beståndsdel i detta arbete.  

Ekonomisk kalkyl 
Det fortsatta utredningsarbetet bedöms kunna ske inom befintlig budget. Däremot kan 
vidare förslag få större eller mindre ekonomiska konsekvenser. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Jonatan Alamo Block, Kommunchef, 2021-04-15 
Kulturutredning 
Kulturutredning, reviderad 
KSAU 2021-06-01/ § 55 
Muntlig information, Karin Jordås, konsult och Jonatan Alamo Block, kommunchef 

Expedieras 
Barn- och utbildningsnämnden 
Föreningsutskottet 
Fullmäktigeberedningen för arvoden och politisk organisation 
Akten 
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§ 64 Svar på initiativärende om åtgärder för att minska de ne-
gativa effekterna av Coronapandemin för företag 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå initiativärendet. 

Ärende 
Ziita Eriksson (M) har inkommit med ett initiativärende om att vissa företag är extra hårt 
drabbade av pandemin. Utifrån detta föreslår Eriksson att: 

 Kommunstyrelsen beslutar om (att möjliggöra) utbetalning av stöd motsvarande 
avgifter som exempelvis avgifter för livsmedelstillsyn specifikt till företag som be-
driver restaurang, café och hotell. 

 Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunchefen i uppdrag att i dialog med Entré 
Hofors snarast ta fram ett åtgärds-/stödpaket till specifika branscher i Hofors kom-
mun som har drabbats eller förväntas drabbas hårt av Coronapandemin. 

 Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunchefen i uppdrag att i dialog med Entré 
Hofors ta fram ett åtgärds-/stödpaket utifrån Svenskt Näringslivs och Företagarnas 
förslag till åtgärder med syfte att stötta företag i Hofors kommun under rådande 
Coronapandemi. 

 
I beredningen av ärendet har VD för Entré Hofors deltagit.  
 
Förvaltningens bedömning är, till att börja med, att det är vanskligt att ge svar på hur man 
skulle kunna kompensera företagen efter de sår som coronapandemin gett våra lokala fö-
retag. Vi kan konstatera att denna pandemi satt djupa och hårda ekonomiska spår i oss alla, 
inte minst i våra företag.  
 
Utan att lägga någon värdering i vem som lidit mest eller vilken grupp/bransch som har 
eller har haft det hårdast, kan vi bara konstatera att företag inom besöksnäring, hotell, re-
staurang och transport drabbades hårdast direkt vid pandemins början. Dock har alla 
branscher mer eller mindre drabbats hårt under pandemin. Men det finns även undantag 
där vi ser att vissa branscher faktiskt fått ett uppsving under pandemin. Företag inom bygg-
varuhandel och i viss mån hantverkare är några exempel. Även viss näthandel har ökat. 
 
Om man önskar att kompensera dessa företag för sitt lidande pratar vi om miljarder i stöd. 
Vissa kommuner har försökt att kompensera och gett vissa företag i vissa branscher ett 
mindre bidrag. Förvaltningen bedömer att detta inte är en lyckad strategi då det många 
gånger fått motsatt effekt och från företagens håll har det i vissa fall upplevts som ett 
”hån”. 
 
Förvaltningen tror att det är viktigt att vi i denna kris, som vi fortfarande befinner oss i, inte 
spelar ut individer eller grupper i samhället mot varandra med olika krav och ekonomiska 

Dnr 2021/35 
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kompensationer. Det går inte att bedöma vilka som jobbat hårdast eller lidit mest i denna 
pandemi. VD för Entré Hofors har träffat företagare som inte tagit ut någon lön på ett år 
och även topplånat sina hus för att företaget skall överleva, men han har också träffat un-
dersköterskor som inte fått ledigt på mer än ett år och som fortfarande jobbar stenhårt för 
människors överlevnad. 
 
Vi tror inte att någon av dessa individer vill ställas emot varandra och säga att den ena eller 
den andra gjort ett bättre jobb. Vill man kompensera företagare i samhället så anser för-
valtningen att detta är ett statligt uppdrag och borde fattas av Sveriges riksdag och rege-
ring som exempelvis de stora stödpaket som det redan finns att tillgå. Dock finns förbätt-
ringspotential med utbetalningstiderna för vissa av dessa stöd. Ett exempel på en framtida 
åtgärd kan vara en sänkning av arbetsgivaravgiften för utvalda branscher. 
 
Vill Hofors kommun visa sin uppskattning och goda vilja är förvaltningens förslag att vi tar 
ett större grepp tillsammans med till exempel Ockelbo och Sandviken via Västra Gäst-
riklands samhällsbyggnadsförvaltning, VGS. Kan man se över vissa tillsyningstaxor under en 
viss tid framöver så tror vi att det skulle vara rätt väg att arbeta framledes. Redan i dag har 
VGS gett anstånd med betalningstider på fakturor. 
 
Sammanfattningsvis bedömer förvaltningen att det inte gynnar något lokalt företag varken 
ekonomiskt eller goodwillmässigt att några tusenlappar betalas ut till någon specifik 
bransch. Därför bör vi låta bli. 
 
Med detta föreslår förvaltningen att initiativärendet avslås. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse kommunchef Jonatan Alamo Block 2021-05-19 
KS 2021-03-30 § 36 Initiativärende om åtgärder för att minska de negativa effekterna av 
Coronapandemin för företag 
KSAU 2021-06-01/ § 52 
Muntlig information Jonatan Alamo Block, kommunchef och Kjell Johansson, VD Entré Ho-
fors 

Expedieras 
Akten 
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§ 65 Bredbandsstrategi 2021-2026 för Hofors kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att fastställa bredbandsstrategi 
2021-2026 för Hofors kommun. 

Ärende 
Kommunstyrelsen fattade den 2020-11-24 beslut om att ge ett utredningsuppdrag till IT-
chefen att genomföra en nulägesanalys över genomförandet av tidigare upprättad bred-
bandsstrategi och utarbeta en ny bredbandsstrategi för Hofors kommun.  
I uppdraget till IT-chefen ingick att, tillsammans med Hofors Elverk, ta fram 

 en nulägesanalys över utbyggnaden av bredband i Hofors kommun 

 en ny bredbandsstrategi  
 
IT-chefen har tillsammans med Hofors Elverk AB utrett ärendet och kommit fram till föl-
jande slutsatser: 
Utan ekonomiska insatser från Hofors kommun kommer inte de nationella målen att upp-
nås. Utan tillskott från Hofors kommun kommer det uppstå relativt omfattande ekono-
miska förluster i Hofors Elverk. Dock är utbyggnaden av bredband i Hofors kommun av vikt 
för kommunens utveckling. Därför är det viktigt att en Bredbandsstrategi finns som grund 
och att utbyggnaden påbörjas senast 2022 och genomförs under fyra år. 
Utbyggnaden för att nå uppsatta mål är genomförbar genom att Hofors Kommun ersätter 
Hofors Elverk med ovillkorade aktieägartillskott om sammanlagt 25 mnkr enligt nedanstå-
ende ekonomska kalkyl. 

Ekonomisk kalkyl 
Ovillkorade aktieägartillskott är likvida tillskott och belastar Hofors kommun genom att det 
kommer att krävas en upplåning för att klara tillskotten. De ovillkorade aktieägartillskotten 
beräknas till totalt 25 mkr under en fyra års period och de uppsatta målen ska nås. 
 
Bakomliggande investeringskalkyl tar utgångspunkt från outbyggda sträckor samt lokali-
seringar av bostadsfastigheter samt lokaliseringar av företag. Cirka 800 anslutningspunkter 
och deras lokalisering. 
 
Totalt beräknas ortsammanbindande optonät samt ortsnät att behöva byggas fördelat på 
cirka 54 km ortsnät och cirka 26 km ortssammanbindande nät. Den totala investeringsvo-
lymen bygger på erfarenhetssiffror från utbyggnad av optonät utfört inom elnätsbranschen 
i Sverige och beräknas uppgå till cirka 34 miljoner kronor med en initial anslutningsgrad på 
40 procent av antalet anslutningspunkter. Anslutningsavgiften har beräknats till 20 000 
kronor exklusive moms. Sker efteranslutning upp till 100 % tillkommer ytterligare cirka 9 
miljoner kronor. Nettoinvesteringen, som i dagsläget saknar finansiering, uppgår därmed 
till cirka 25 miljoner kronor. Skulle det i budgeten beslutas om mindre än 25 miljoner 
kommer endast delar av utbyggnaden att kunna genomföras. 

Dnr 2021/50 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 10 
(45) 

 Kommunstyrelsen  

 2021-06-15  

 

Justerare Utdragsbestyrkande 

 

 
Den faktor som är den mest negativa för projektet är att antalet anslutningspunkter per 
utbyggd kilomoterledning är låg. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Göran Ekelund- IT chef, 2021-05-17 
Nuläge och Historisk beskrivning - Bredband 1998-2020 
Utbyggnadskarta underlag - Utbyggnad med fastigheter och aktörer 
Strategidokument - Bredbandsstrategi 2021-2026 
KSAU 2021-06-01/ § 53 
Muntlig information Göran Ekelund, IT-chef och Christian Rickardsson, VD Hoforshus 

Expedieras 
Hoforshus AB  
Akten 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 11 
(45) 

 Kommunstyrelsen  

 2021-06-15  

 

Justerare Utdragsbestyrkande 

 

§ 66 Information om förslag till revidering av ägardirektiv för 
Hofors kommunhus och dess dotterbolag 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tacka för informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen fattade den 2021-02-09 beslut om att ge ett fördjupat utredningsupp-
drag till kommunchefen att revidera ägardirektiven.  
I uppdraget till kommunchefen ingick att, tillsammans med VD för Hoforshus AB, ta fram:  

 en plan för teknisk förvaltning, 

 en plan för kommersiella fastigheter samt  

 ett förslag till att förenkla bolagsstrukturen som även garanterar det demokratiska 
inflytandet i bolagskoncernen. Utifrån detta arbete också ta fram förslag till nya 
ägardirektiv och ny bolagsordning. 

 
Kommunchefen har tillsammans med VD för Hoforshus utrett ärendet och kommit fram till 
följande slutsatser. 
 
Gällande teknisk förvaltning bedömer förvaltningen att styrningen behöver ses över såväl 
inom tjänstemannadelen som inom den politiska styrningen. Därför har kommunchefen 
fattat beslut att lägga ansvaret för beställning av teknisk förvaltning under fritidschefen. 
Orsaken till detta är att stora synergier kan uppnås att samordna genomförandet av un-
derhåll av gator och parker med fritidsanläggningarna. Fritidschefen har också fått i upp-
drag av kommunchefen att, tillsammans med ansvarig tjänsteperson på Hoforshus, se över 
genomförandet, samordnandet och upphandlingar av utförande av teknisk förvaltning och 
fritidsanläggningar. Förvaltningen bedömer också att den politiska styrningen behöver ses 
över och ser olika vägar att gå; antingen skapas ett tekniskt utskott under kommunstyrel-
sen eller så samordnas tekniska frågor med fritidsfrågor (och eventuellt kulturfrågor). På så 
vis kommer dessa frågor att lyftas och få en starkare politisk förankring. Detta arbete be-
höver dock vara en del av den fullmäktigeberedning som ska se över arvoden och en even-
tuell framtida politisk organisation. Utifrån vad som framkommer i detta arbete ska också 
tjänstemannaorganisationen anpassas. 
 
Gällande bolagsstrukturen vill förvaltningen inte göra Kommunhus AB vilande utom, tvär-
tom, stärka dess uppdrag. Vi vill ge moderbolaget uppdraget att samordna och delvis fina-
nisera arbeten inom övergripande fysisk samhällsutveckling inom området mark- och expo-
latering och projekt inom ramen för Framtidsstrategin, översiktsplan och andra övergri-
pande strategiska planer. Anledningen till detta är främst att utförandet av detta arbete 
sker inom många olika enheter och är bristfälligt samordnat och finansierat och dessutom 
utan en tydlig politisk styrning. I dagsläget utförs arbetat av Entré Hofors, Kommunhuskon-
cernen, VGS och andra olika delar av kommunen. Arbetet har därigenom varit fragmente-

Dnr 2019/108 
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rat och med en otydlig politisk och tjänstemannamässig styrning och ledning. Det finns 
också flera viktiga projekt som är beslutade men som inte är genomförda. En försvårande 
omständighet till detta har varit att medel saknats för större projekt, exempelvis inom de-
taljplaner och cykelplaner.  
 
Därför föreslår förvaltningen att Kommunhus AB får två nya uppdrag: 

1. Ta initiativ till och genomföra samordningsåtgärder som ger bästa möjliga kost-
nadseffektivitet både på kort och på lång sikt så att kommunens samlade resurser 
genom dessa åtgärder utnyttjas på bästa sätt. Särskild uppmärksamhet ska ägnas 
samordningen med enheter inom kommunförvaltningen. 

2. Samordna och delvis finansiera arbetet inom Hofors kommunkoncern att genom-
föra arbeten inom övergripande fysisk samhällsutveckling inom området mark- och 
expolatering och projekt inom ramen för Framtidsstrategin, översiktsplan och andra 
övergripande strategiska planer.  

 
Dessa nya uppdrag ska skrivas in i bolagsordningen. Det ska åligga styrelsen att varje år 
fatta beslut om vilka projekt som särskilt ska prioriteras. Tills sin hjälp ska en halvtidstjänst 
avsättas för detta, lämpligen samma person som är VD för Entré Hofors. På så vis leds 
tjänstemannasidan från kommunchefen, VD för Hoforshus och VD för Entré Hofors. Dessu-
tom leds arbetet politiskt av en utsedd och dedikerad styrelse. 
 
Ekonomiskt ska detta finaniseras i första hand av avkastning från dotterbolagens kommer-
siella delar, kommersiella fastigheter, elverket och Hoåns kraft. I andra hand med ägartill-
skott från Värmevärden. På så vis kommer intäkter från kommersiell verksamhet att åter-
investeras i samhällsutveckling. Styrelsen ska varje år, i samband med att beslut om budget 
fattas, fastställa avkastningskraven från dotterbolagen utifrån den rådande ekonomiska 
situationen. Detta skrivs in i ägardirektiven för respektive bolag. I dagsläget saknas detta 
avkastningskrav. En rimlig summa för detta tillskott är en miljon per år. Utdelningskravet 
gäller under förutsättning att gällande lagstiftning så tillåter med hänsyn taget till bolagets 
resultatnivå etc. 
 
När det kommer till strategi för kommersiella fastigheter föreslås Kommunhus AB få i upp-
drag att arbeta fram en sådan strategi som sedan fastställs av Kommunfullmäktige. Detta 
ska också skrivas in i ägardirektiven för Hoforshus AB. Vidare föreslås en redaktionell för-
ändring av ägardirektiven, nämligen att bolagsstämman ska välja en sekreterare för sitt 
möte. Denna skrivning saknas i dagsläget. 

Ekonomisk kalkyl 
Ökade avkastningskrav kommer förslagsvis att innebära att ca 1 miljon kronor per år åter-
investeras i kommunens samhällsutvecklingsprojekt. Detta är medel som idag saknas helt. 
Övriga förslag innebär inga kostnadsförändringar.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Jonatan Alamo Block, Kommunchef 2021-05-18 
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Reviderad bolagsordning 
Reviderade ägardirektiv  
KS 2021-02-09 § 10, fördjupat utredningsarbete ägardirektiv 
Bolagsordning Hofors Elverk 2015-10-20 
Bolagsordning Hofors Kommunhus AB 2015-10-20  
Bolagsordning Hoåns Kraft 2015-10-20 
Bolagsordning Hoforshus AB 2015-10-20 
Ägardirektiv Hofors kommunhus AB koncern 2010-10-25 
KSAU 2021-06-01/ § 54 
Muntlig information Jonatan Alamo Block, kommunchef och Christian Rickardsson, VD Ho-
forshus 

Expedieras 
Akten 
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§ 67 Höjning av VA-taxans anläggningsavgift år 2022 till 2025 
Hofors kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att besluta om: 

 En höjning av VA-taxans anläggningsavgift från 1 januari 2022 enligt Hofors Vattens 
förslag. 

 En höjning av VA-taxans anläggningsavgift från 1 januari 2023 enligt Hofors Vattens 
förslag. 

 En höjning av VA-taxans anläggningsavgift från 1 januari 2024 enligt Hofors Vattens 
förslag. 

 En höjning av VA-taxans anläggningsavgift från 1 januari 2025 enligt Hofors Vattens 
förslag. 

Ärende 
VA-verksamheten i Sverige är tydligt reglerad. Enligt lagstiftningen ska kommunerna via 
taxan ta betalt för de nödvändiga kostnaderna för underhåll och förnyelse av verksamhet-
en och det ska ske med hänsyn till att varje kommun och varje generation användare ska 
stå för sina egna kostnader. Avgifterna fördelas på anläggningsavgift (engångsavgift som 
betalas vid anslutning eller vid tillbyggnad på befintlig fastighet) och brukningsavgift (lö-
pande avgift för nyttjande av kommunalt dricks-, spill- och dagvatten). 
 
I Hofors Vatten AB:s uppdrag som VA-huvudman i Hofors kommun ingår att bereda och 
lämna förslag på ändringar av VA-taxans nivå. Kommunfullmäktige i Hofors beslutar om 
nivån för VA-taxan. Detta ärende omfattar enbart anläggningsavgiften och inte förändring 
av Hofors kommuns nivå för brukningsavgift. Anläggningsavgiften i VA-taxan i Hofors kom-
mun har under många år endast justerats med indexuppräkning. En genomlysning har visat 
att en utbyggnad i snitt inklusive del av befintlig VA-anläggning vanligen varierar mellan 
160 000 kr – 220 000 tkr vilket innebär att kostnaderna vid anslutning inte täcks av nuva-
rande nivå. För att anläggningsavgiftens nivå ska spegla intäktsbehovet vid anslutning före-
slås en stegvis höjning under åren 2022-2025. Inriktningen är att anläggningsavgiftens nivå 
sedan kan stabiliseras. 
 
Alternativ till höjning av VA-taxans anläggningsavgift är att finansiering av utbyggnad för 
exploateringar sker helt eller delvis genom skattemedel för att täcka VA-verksamhetens 
kostnader. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Liliana Sultana, administrativ chef, 2021-05-18 
Höjning av VA-Taxans anläggningsavgift 2022 till 2025 för Hofors kommun, Hofors Vatten 
AB 

Dnr 2021/39 
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Bilaga 1 - Underlag för höjning av VA-taxan, anläggningsavgift år 2022 till 2025 Hofors 
kommun, Gästrike Vatten   
Bilaga 2 - Höjning av anläggningsavgiften 2022, Hofors kommun, Gästrike Vatten   
Bilaga 3 - Höjning av anläggningsavgiften 2023, Hofors kommun, Gästrike Vatten  
Bilaga 4 - Höjning av anläggningsavgiften 2024, Hofors kommun, Gästrike Vatten  
Bilaga 5 - Höjning av anläggningsavgiften 2025, Hofors kommun, Gästrike Vatten  
KSAU 2021-06-01/ § 56 
Muntlig information Lena Blad, VD Gästrike Vattenkoncernen 

Expedieras 
Hofors Vatten 
Akten 
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§ 68 Besvarande av medborgarförslag om övergångsställen på 
Storgatan 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Övergångsställen föreslås enligt medborgarförslaget på Storgatan vid Syrengatan samt 
Skolgatan. Syftet med förslaget är att stärka stråket till Hagaparken och promenadmöjlig-
heterna.  
 
VGS, som är kommunens sakkunniga inom området, har inkommit med ett yttrande i ären-
det där de föreslår att medborgarförslaget avslås. Detta med motiveringen att sett till Stor-
gatans funktion med många tunga, lång, breda transporter samt kollektivtrafik är det inte 
möjligt att anlägga övergångsställen med de säkerhetskrav som finns. Det finns inte heller 
sett till siktförhållanden och målpunkter tillräckliga skäl att anlägga ett sådant.  
 
Förvaltningen har inget att invända mot yttrandet och förslår därför att medborgarförsla-
get avslås. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Liliana Sultana, Administrativ chef, 2021-05-05 
Tjänsteskrivelse, Västra Gästriklands Samhällsbyggnadsförvaltning 
Medborgarförslag  
Kommunfullmäktige, 2020-11-10 
KSAU 2021-06-01/ § 68 
Muntlig information Erika Lindström, Trafikplanerare VGS 

Beslutsförslag under mötet 
Daniel Johansson (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att avslå medborgarförslaget. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Kommunstyrelsens arbetsut-
skotts förslag samt Daniel Johanssons (S) förslag. Ordförande ställer förslagen mot 
varandra och konstaterar att Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Daniel Johanssons 
(S) förslag. 

Expedieras 
Förslagsställaren 
Akten 
 

Dnr 2020/79 
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§ 69 Besvarande av medborgarförslag om lokal trafikföreskrift 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att bifalla medborgarförslaget. 

Reservation 
Samuel Gonzalez (V) reserverar sig mot beslutet till fördel för sitt förslag. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit om att göra om del av Skolgatan till huvudled. Försla-
get gäller delen av Skolgatan från korsningen med Storgatan till korsningen med Centralga-
tan. Förslagsställaren framför att det är många trafikanter som redan idag kör på sträckan 
som om det vore huvudled och att det kan skapa osäkerhet i trafiken om vem som har för-
körsrätt i korsningarna. Vidare framförs att Skolgatan kan ses som en förlängning av 
Centralgatan och Storgatan i Hofors. 
 
VGS, som är kommunens sakkunniga inom området, har inkommit med ett yttrande i ären-
det där de föreslår att medborgarförslaget avslås. Detta med motiveringen att på Skolgatan 
finns för många korsningspunkter och korsningen Skolgatan/Centralgatan med oskyddade 
trafikanter, vilket gör att det inte kan ses lämpligt att införa huvudled. 
 
Förvaltningen har inget att invända mot yttrandet och förslår därför att medborgarförsla-
get avslås. 
 
Kommunfullmäktige har överlämnat ärendet till Kommunstyrelsen för beslut. Enligt Västra 
Gästriklands samhällsbyggnadsnämnds reglemente är det dock dem som är kommunens 
trafiknämnd i enlighet med trafiklagstiftningen med ansvar för bland annat lokala trafikfö-
reskrifter. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Liliana Sultana, Administrativ chef, 2021-05-06 
Tjänsteskrivelse, Västra Gästriklands Samhällsbyggnadsförvaltning 
Medborgarförslag 
Kommunfullmäktige, 2021-02-23 
KSAU 2021-06-01/ § 69 
Muntlig information Erika Lindström, Trafikplanerare VGS 

Beslutsförslag under mötet 
Anne Persson (HOP), Anders Björk (HOP), Daniel Johansson (S), Kenneth Axling (S), Charlie 
Ahlholm (SD) och Annika Sjögren (KD) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att bifalla 
medborgarförslaget. 
 

Dnr 2021/17 
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Samuel Gonzalez (V) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
att bifalla medborgarförslaget. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns tre förslag till beslut; Kommunstyrelsens arbetsut-
skotts förslag, Anne Perssons (HOP) m.fl. förslag och Samuel Gonzalez (V) förslag. 
 
Ordförande ställer först Anne Perssons (HOP) m.fl. förslag mot Samuel Gonzalez (V) förslag 
och finner att Kommunstyrelsen bifallit Anne Perssons (HOP) förslag. Ordförande ställer 
sedan Anne Perssons (HOP) m.fl. förslag mot Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag och 
finner att Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Anne Perssons (HOP) förslag. 

Expedieras 
Förslagsställaren 
Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd 
Kommunfullmäktige 
Akten 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 19 
(45) 

 Kommunstyrelsen  

 2021-06-15  

 

Justerare Utdragsbestyrkande 

 

§ 70 Reglemente för Västra Gästriklands samhällbyggnads-
nämnd 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att: 

 anta nytt Reglemente för Västra Gästriklands samhällbyggnadsnämnd, 

 nytt reviderat reglemente gäller från den 1 oktober 2021, varvid tidigare regle-
mente upphör att gälla. 

Ärende 

Vid uppkomna förändringar av Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd upp-
drag/ansvar behöver reglementet för Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd revide-
ras. Enligt samverkansavtalet och kommunallagen framgår att alla tre kommuners Kom-
munfullmäktige behöver besluta om det förändrade reglementet.  
 
För Hofors kommun föreslås ansvaret för namnsättning av allmänna platser och gator flytt-
tas från Kommunstyrelsen till Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd. Det betyder att 
Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd då kommer att få ansvar för frågan i alla tre 
kommuner. Ansvaret för namnsättning av allmänna platser och gator innefattar bland an-
nat beslut om namn på gator, torg, parker och andra allmänna platser. Detta gäller även för 
namnsättning av kommunens anläggningar som enligt detaljplanen anses vara allmän plats. 
I ansvaret ligger inte namnsättning av kommunens egna byggnader eller anläggningar som 
inte anses vara allmän platsmark. Vid denna typ av namnsättning bör kontakt däremot tas 
med namnberedningen vid VGS för att säkerställa att inga dubblettnamn tillskapas.  
För arbetet kommer det finnas riktlinjer beslutade av Kommunfullmäktige i Hofors kom-
mun. Likvärdiga riktlinjer finns beslutade för Sandvikens och Ockelbo kommun.  
 
Det nya reglementet med ovan förändring förslås börja gälla den 1 oktober 2021 varvid det 
tidigare reglementet upphör att gälla. Information om föreslagen förändring har skett med 
samtliga tre kommuner vid VGS-samrådet 22 april 2021. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Liliana Sultana, Administrativ chef, 2021-05-15 
Tjänsteskrivelse 2021-04-30, VGS  
Förslag till reviderat reglemente för Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd 
KSAU 2021-06-01/ § 64 

Expedieras 
Akten 
Västra Gästriklands samhällsbyggnadsförvaltning 

Dnr 2021/49 
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§ 71 Riktlinje för ortnamnsverksamhet och adressättning 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige besluta att 

 anta riktlinjer för ortnamnverksamhet och adressättning, 

 upphäva Riktlinje för adressättning, KF 2018-11-13, § 106, 

 riktlinjerna börjar gälla den 1 oktober 2021, 

 Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd får besluta om mindre revidering-
ar i riktlinjerna. 

Ärende 
Kommunfullmäktige i Hofors har lämnat över ansvaret för namnsättning av allmänna plat-
ser och gator till Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd. Namnsättning av allmänna 
platser och gator regleras i kulturmiljölagen med tillhörande föreskrifter. God ortnamnssed 
ska iakttas vid statliga och kommunala verksamheter. 
 
Västra Gästriklands samhällbyggnadsförvaltning har tagit fram Riktlinje för ortnamnsverk-
samhet och adressättning i Hofors kommun. Befintliga riktlinjer för ortnamnsverksamhet 
och adressättning finns sedan tidigare beslutad i Sandviken och Ockelbo kommun. Riktlin-
jerna ser i princip likadana ut förutom mindre skillnader under punkt 8 samt 14. Skillnader-
na beror på att utbildnings- och kulturnämnden i Ockelbo kommun ansvarar för namnsätt-
ning av kommunala idrottsanläggningar och arenor. En annan skillnad är att i Sandviken 
utför och bekostar VGS skyltning oavsett väghållare, i Ockelbo ligger ansvaret på kommun-
styrelsen och då endast för vägar där kommunen är väghållare. Ansvaret för namnsättning 
av kommunalt ägda byggnader och anläggningar har diskuterats. Riktlinjerna innebär att de 
egna verksamheterna har rådighet över namnsättningen på alla byggnader. Namnsättning 
av anläggningar, som utgör allmän plats, föreslås beslutas av VGS. Namnsättning av an-
läggningar, som inte utgör allmän plats, föreslås beslutas av det förvaltningsorgan som an-
svarar för anläggningen.  
 
Namnfrågan kan med fördel stämmas av med namnberedningen för att undvika dubbletter 
eller dylikt. Lägenhetsregistret är upprättat och taget i bruk i alla landets kommuner från 
och med den 1 november 2010. För att kunna föra registret bör det finnas rutiner och ar-
betssätt framtagna och fastställda. Dessa finns sedan tidigare i riktlinje för adressättning 
(VGS2018/106) men kommer nu att finnas med i riktlinjer för ortnamnsverksamhet och 
adressättning. De mindre revideringar som VGS föreslås att själva få besluta om är ändring-
ar av redaktionell karaktär. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Liliana Sultana, 2021-05-25 
Tjänsteskrivelse, Västra Gästriklands samhällsbyggnadsförvaltning, 2021-04-30,  
Hofors Kommuns riktlinjer för ortnamnsverksamhet och adressättning. 

Dnr 2021/54 
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Expedieras 
Akten 
Västra Gästriklands samhällbyggnadsförvaltning 
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§ 72 Beslut om avstyckning/fastighetsreglering och försäljning 
del av Hofors 13:180 samt försäljning av fastighet Böle 
1:192 och Hofors 7:78 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige besluta, i enlighet med Hofors-
hus ABs styrelse, att ge bolaget tillstånd att: 

 Genomföra en avstyckning/fastighetsreglering av del av fastigheten 13:180 med 
adress Kanalgatan 15, och därefter sälja den avstyckade fastigheten, 

 Sälja fastigheten Böle 1:192 med adress Hästskovägen 12 till någon annan än nuva-
rande hyresgäst, 

 Sälja fastigheten Hofors 7:78 med adress Faluvägen 2.  

Ärende 
Del av Hofors 13:180 
En tilltänkt köpare av den så kallade likboden vid Kanalgatan 15 har ställt en fråga till Ho-
forshus AB om att få göra en fastighetsreglering och stycka av del av fastigheten Hofors 
13:180. Avstyckningen ska innehålla den så kallade likboden vid Kanalgatan 15. Byggnaden 
och området däromkring utgörs av kvartetet Grönbo på fastigheten Hofors 13:180.  
Byggnaden är nämnd i en rapport från Länsmuseet Gävleborg 2007:06 och rapporten heter 
”Bebyggelse i Hofors - en byggnadsinventering”. Köparen är medveten om och kommer att 
följa de råd och riktlinjer som Länsmuseet föreskriver för att bibehålla byggnadens karak-
tär. 
 
Hoforhus AB har inte någon användning för byggnaden och lider heller inte någon ekono-
misk skada av att stycka av en smärre del av fastigheten. Köparen påtar sig kostnaderna för 
avstyckning/fastighetsreglering.  
Hoforshus AB styrelsen föreslår därför Hofors kommunfullmäktige att Hoforshus AB får 
genomföra en avstyckning/fastighetsreglering av del av fastigheten 13:180 med adress 
Kanalgatan 15, och därefter sälja den avstyckade fastigheten. 
 
Böle 1:192 
Hoforshus AB har sedan tidigare begärt att få sälja fastigheten Böle 1:192 med adress Häst-
skovägen 12 till nuvarande hyresgäst. Denna har inte möjlighet eller vilja att förvärva fas-
tigheten. Hoforshus AB ansöker därför nu om att få sälja fastigheten Böle 1:192 till någon 
annan än hyresgästen.  
 
Hofors 7:78 
Det finns intresse från företagare att få förvärvara fastigheten Hofors 7:78 med adress Fa-
luvägen 2. Byggnaden är i gott skick och har en mycket god placering nära E16. Försäljning-

Dnr 2021/31 
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en kommer att genonföras av fastighetsmäklare och bästa anbud får möjligheten att för-
värva den.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Liliana Sultana, administrativ chef, 2021-05-12 
Hoforshus ABs styrelseprotokoll, 2021-03-11 
Hoforshus AB, bilaga 4 - Begäran om avstyckning och försäljning del av fastigheten Hofors 
13:180 
Hoforshus AB, bilaga 5 - Begäran om att fä sälja fastigheten Böle 1:192 
Hoforshus AB, bilaga 6 - Begäran om att få sälja fastigheten Hofors 7:78 
KSAU 2021-06-01/ § 65 

Beslutsförslag under mötet 
Arne Evertsson (L) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
besluta, i enlighet med Hoforshus ABs styrelse, att ge bolaget tillstånd att: 

 Genomföra en avstyckning/fastighetsreglering av del av fastigheten 13:180 med 
adress Kanalgatan 15, och därefter sälja den avstyckade fastigheten, 

 Sälja fastigheten Böle 1:192 med adress Hästskovägen 12 till någon annan än nuva-
rande hyresgäst, 

 Sälja fastigheten Hofors 7:78 med adress Faluvägen 2.  

Expedieras 
Akten 
Hoforshus AB 
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§ 73 Uppföljning per april 2021, Kommunstyrelsen 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna Kommunstyrelsens uppföljning per april 2021. 

Ärende 
Kommunstyrelsen redovisar uppföljning efter april månad 2021 med ett prognostiserat 
ekonomiskt resultat vid årets slut samt måluppfyllelsen. 
 
Uppföljningen innehåller även väsentliga händelser och framtidsbedömning 
 
Ekonomisk prognos efter april är ett resultat på -6 mnkr år 2021. En av anledningarna till 
detta är att många åtgärder för att få en ekonomi i balans är ogenomförda eller försenade. 
Analysen visar även att många av avvikelserna beror på att vi saknar resurser i driften till 
centrala beslut som Översiktsplan, Räddningstjänst och projekt Edsken Strand. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Yuval Chulati, ekonomichef 2021-05-18 
Kommunstyrelsens uppföljning per april 2021, 2020-05-18 
KSAU 2021-06-01/ § 60 
Muntlig information, Yuval Chulati, ekonomichef 

Expedieras 
Akten 
 

Dnr 2021/52 
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§ 74 Uppföljning per april 2021, Hofors kommun 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna uppföljning per april 2021 för Hofors kommun 
samt att till nästkommande kommunstyrelsesammanträde hålla extra uppsikt för Kom-
munstyrelsen, Socialnämnden och Barn- och utbildningsnämnden. 

Ärende 
Uppföljningen per april 2021 innehåller väsentliga händelser, måluppfyllelse, ekonomi samt 
en framtidsbedömning. 
 
Efter april månad ska kommunen redovisa prognostiserat ekonomiskt resultat för 
året, en analys av eventuella avvikelser samt förslag på åtgärder som föranleds av uppfölj-
ningen. 
 
Hofors kommun ser efter april månad ut att gå mot ett resultat på 0,5 mkr. Det är ett un-
derskott på ca -16,7 mkr gentemot budget. En av anledningarna till detta är att många åt-
gärder för att få en ekonomi i balans är ogenomförda eller försenade. Analysen visar även 
att många av avvikelserna beror på att vi saknar resurser i driften till centrala beslut som 
Översiktsplan, Räddningstjänst och projekt Edsken Strand. Skattintäkter är beräknade att 
vara i nivå med budgeten.  
 
Vad gäller måluppfyllelse, är alla mål på väg att bli uppfyllda utom finansiella mål. Arbetet 
med målet om att det är tryggt och utvecklande att bo och leva i Hofors kommun har under 
året pågått i begränsad omfattning där många av de stora aktiviteterna har ställts in med 
anledningen av pandemin. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Yuval Chulati, Ekonomichef, 2021-05-18 
Uppföljning per april 2021 Hofors kommun 
KSAU 2021-06-01 / §61 
Muntlig information, Yuval Chulati, ekonomichef 

Beslutsförslag under mötet 
Samuel Gonzalez (V) och Daniel Johansson (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar i en-
lighet med Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag samt att till nästkommande kommun-
styrelsesammanträde hålla extra uppsikt för Kommunstyrelsen, Socialnämnden och Barn- 
och utbildningsnämnden. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag om bifall till Kommunstyrelsens arbetsut-
skotts förslag från Samuel Gonzalez (V) m.fl. samt ett förslag om tillägg från Samuel Gonza-
lez (V) m.fl. 

Dnr 2021/51 
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Ordförande ställer förslaget om bifall samt förslaget om tillägg mot avslag av detsamma 
och finner att Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med förslagen. 

Expedieras 
Akten 
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§ 75 Yttrande granskning av bokslut och årsredovisning 2020 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna yttrandet gällande granskning av kommunens 
bokslut och årsredovisning 2020.  

Ärende 
På uppdrag av Hofors kommuns revisorer har KPMG genomfört en granskning av 
Hofors kommuns bokslut och årsredovisning 2020. Kommunfullmäktige har tagit emot 
granskningen gällande kommunens bokslut och årsredovisning 2020. I rapporten framför 
revisionen en del förbättringsåtgärder och synpunkter. 
 
Nedan beskrivs de rekommendationer/förbättringsområden som revisionen anser vara av 
vikt. Under respektive rekommendation finns svarsyttrande, dessa framgår i kursivtext. 
De rekommendationer som framgår i granskningsrapporten är följande: 
 

 Genomgång av leasingavtal för att säkerställa vilken typ av leasing kommunen har 
Arbete med leasingavtal pågår och beräknas bli klart under hösten 2021, men tids-
ramen kan påverkas och bli försenat pga. resursbrist. 
 

 Se över rutinerna vid upprättande av koncernredovisning  
Vi jobbar vidare med utveckling av koncernredovisning till bokslutet 2021. 
 

 Kommunen saknas systemdokumentation och behandlingshistorik. 
Arbete med systemdokumentation beräknas bli klart under 2021, men tidsramen 
kan påverkas och bli försenat pga. resursbrist. 
 

 Att kommunfullmäktige fastställer indikatorer kopplade till fokusområdena. 
Arbete med indikatorer ska utvecklas till budget 2023. 
 

 Att kommunstyrelsen ska ta fram kvantitativa och mätbara verksamhetsmål för god 
ekonomisk hushållning som kommunfullmäktige även formellt bör fastställa  
Kommunstyrelsen ska utveckla verksamhetsmål för god ekonomisk hushållning till 
budget 2022 samt att flertalet mått ska tas fram till befintliga mål som resulterar i 
att vi kan mäta om kommunen har en god ekonomisk hushållning. 
 

 Att målen för god ekonomisk hushållning inte omfattar eller har utvärderats för 
kommunkoncernen som helhet. 
Arbete med målen för god ekonomisk hushållning på koncernnivå ska utvecklas till 
budget 2023. Dialog ska inledas med bolagen inom koncernen för att gemensamt ta 
fram mål som ska gälla för hela koncernen.  

 

Dnr 2021/36 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Yuval Chulati, Ekonomichef, 2021-05-18 
Rapport: Granskning av Hofors kommuns bokslut och årsredovisning 2020 KPMG 
KSAU 2021-06-01/ § 62 
Muntlig information, Yuval Chulati, ekonomichef 

Expedieras 
Ekonomienheten 
Kommunfullmäktige 
Revisionen 
Akten 
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§ 76 Information ekonomi 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna informationen. 

Ärende 
Kommunstyrelsen informeras om: 

 Prognos 2021 

Beslutsunderlag 
Muntlig information, Yuval Chulati, ekonomichef 
 

Dnr  
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§ 77 Framtagande av ny hållbarhetsstrategi för Hofors Kom-
mun 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige besluta att ge Kommunstyrelsen 
i uppdrag att ta fram förslag till hållbarhetsstrategi som ska ersätta det miljöprogram som 
idag finns för Hofors kommun. 

Reservation 
Samuel Gonzalez (V) reserverar sig mot beslutet till fördel för sitt förslag. 

Ärende 
Idag finns det ett miljöprogram i kommunen som inte ligger helt i linje med alla de globala 
målen som beskrivs i Agenda 2030. Detta som kommunen har en stor utmaning att nå den 
koldioxidbudget som är framtagen i regionen. En övergripande handlingsplan för att nå 
dessa mål saknas idag i kommunen.  Förvaltningen anser att det är av stor vikt att kommu-
nen tar fram en ny hållbarhetsstrategi som ska ersätta det nuvarande miljöprogram som 
finns för Hofors kommun. Strategin skall bygga på ett de mål som beskrivs i Agenda 2030. 
Arbetet bör delas i tre delar, där kommunstyrelsen tar ett övergripande ansvar för framta-
gandeprocessen och ansvaret för innehållet i respektive hållbarhetsdimension delas mellan 
berörda aktörer.  
 
Kommunstyrelsen, tillsammans med Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd (VGS), 
leder processen att ta fram ett dokument som visar: 

1. Hur hållbarhetsarbetet och alla dess delar hänger ihop.  
2. Hur Hofors arbete med de Globala målen och Agenda 2030 ska se ut.  
3. Hur vi kopplar befintliga mål, handlingsplaner och strategier till Agenda 2030 och 

hållbarhet, samt hur vi tillsammans arbetar mot uppsatta mål och vilka önskade lä-
gen som vi vill sträva mot.  

VGS ansvarar för innehållet i miljödimensionen av hållbarhet och Kommunstyrelsen ansva-
rar för innehållet i dimensionerna ekonomi och social hållbarhet. 
  
För att leda arbetet föreslås Kommunstyrelsen att utse en styrgrupp på politisk nivå och att 
kommunchefen utser en tjänstemannastyrgrupp. Den politiska styrgruppen föreslås bestå 
av en representant från varje parti som är representerat i Kommunfullmäktige och ordfö-
rande för styrgruppen föreslås vara ordförande för Kommunstyrelsen. Ordförande i de 
olika nämnderna föreslås också vara ledamöter i styrgruppen. Den politiska styrgruppens 
viktigaste uppdrag är att arbeta fram målinriktningar liknande de som Ockelbos fullmäktige 
beslutat om, med tillägget att målen ska omfatta alla dimensionerna av hållbarhet och in-
kludera alla de globala målen i Agenda 2030. Detta ska sedan fastställas i Kommunfullmäk-
tige. Utifrån detta ska tjänstepersonerna ansvara för att målen bryts ned och att insatser 
planeras. 

Dnr 2021/53 
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Många mål och åtgärder finns redan idag i befintliga eller pågående styrdokument såsom 
Kretsloppsplan, Livsmedelsstrategi, arbete med hållbart resande. Målen ska också synkro-
niseras med kommunens övergripande mål i budgetdokumentet. Det övergripande syftet 
med en hållbarhetsstrategi är att tydliggöra hur alla dessa planer och styrdokument hänger 
ihop och på vilket sätt de bidrar till hållbarhet och ett bättre Hofors.  
 
Målet är att framtagningen av hållbarhetsstrategin skall fastsällas av kommunfullmäktige i 
december 2022. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Per Lindholm, Verksamhetsutvecklare, 2021-05-19 
KSAU 2021-06-01/ § 63 
Muntlig information Jonatan Alamo Block, kommunchef 

Beslutsförslag under mötet 
Samuel Gonzalez (V) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
besluta att  

 Ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en ny hållbarhetsstrategi som ska er-
sätta det miljöprogram som idag finns för Hoforskommun, detta skall ske i samver-
kan med VGS och dess miljöstrateger. 

 Ge kommunstyrelsen i uppdrag att tillsätta en politisk styrgrupp till detta arbete 
 
Kenneth Axling (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
besluta att ge Kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram förslag till hållbarhetsstrategi som 
ska ersätta det miljöprogram som idag finns för Hofors kommun. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns tre förslag till beslut; Kommunstyrelsens arbetsut-
skotts förslag, Samuel Gonzalez (V) förslag och Kenneth Axlings (S) förslag.  
 
Ordförande ställer först Kenneth Axlings (S) förslag mot Samuel Gonzalez (V) förslag och 
finner att Kommunstyrelsen beslutat att bifalla Kenneth Axlings (S) förslag. Ordförande 
ställer sedan Kenneth Axlings (S) förslag mot Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag och 
finner att Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Kenneth Axlings (S) förslag. 

Expedieras 
Kommunstyrelsen 
Akten 
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§ 78 Reviderade avgifter för Entré Ungdom 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att godkänna förändrade avgif-
ter för Entré Ungdoms utbildningar inom kulturskola, att syskonrabatt även gäller för sys-
kon som inte bor på samma adress och att de reviderade avgifterna ska gälla från och med 
höstterminen 2021. 

Reservation 
Samuel Gonzalez (V) reserverar sig mot beslutet till fördel för sitt förslag. 

Ärende 
Barn- och utbildningsnämnden (BUN) fattade den 2020-06-15 beslut om att föreslå nya 
avgifter för Entré Ungdoms utbildningar inom kulturskola och att de nya avgifterna ska 
gälla fr.o.m. den 1 januari 2021. Det är Kommunfullmäktige som beslutar i dessa avgiftsfrå-
gor. Förvaltningen hade gått igenom de föreslagana ändringarna och hade inget att erinra 
mot dem. Därför föreslogs att de nya avgifterna skulle fastställas. 
 
Ärendet lyftes i Kommunstyrelsens arbetsutskott den 2020-10-06 och i Kommunstyrelsen 
den 2020-11-24. I bägge instanserna inkom reservationer från Moderaterna och Vänster-
partiet kring beslutet. När ärendet kom upp i Kommunfullmäktige den 2020-12-15 besluta-
des om återremiss för att ta fram konsekvensanalyser gällande barnperspektiv, jämställd-
het, integration och ekonomi. BUN beslutade om ett yttrande den 2021-03-08. 
 
Förvaltningen har inget att erinra mot yttrandet och föreslår att lämna remissvaret till 
kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse kommunchef Jonatan Alamo Block 2021-05-07 
Svar på återremiss från kommunfullmäktige gällande ärendet ”Reviderade avgifter för En-
tré ungdom” 2021-03-08 
KF 2020-12-15 § 121, Reviderade avgifter för Entré Ungdom, 
KS 2020-11-24 § 114, Reviderade avgifter för Entré Ungdom 
Förslag till reviderade avgifter för Entré ungdom 
Avgifter och deltagare Entré Ungdom 2011-2019 
Uppgifter om andra kommuners avgifter för kulturskola 
KSAU 2021-06-01/ § 59 

Beslutsförslag under mötet 
Samuel Gonzalez (V) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
att avslå ärendet. 
 

Dnr 2020/50 
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Daniel Johansson (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Kommunstyrel-
sens arbetsutskotts förslag med tillägget att de reviderade avgifterna ska gälla från och 
med höstterminen 2021. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Samuel Gonzalez (V) förslag och 
Daniel Johanssons (S) förslag, samt ett förslag om tillägg från Daniel Johanssons (S). 
 
Ordförande ställer först Samuel Gonzalez (V) förslag mot avslag av detsamma och finner att 
Kommunstyrelsen beslutat att avslå förslaget. Ordförande ställer sedan Daniel Johanssons 
(S) förslag mot avslag av detsamma och finner att Kommunstyrelsen beslutat att bifalla 
förslaget. Ordförande ställer slutligen Daniel Johanssons (S) förslag om tillägg mot avslag av 
detsamma och finner att Kommunstyrelsen beslutat att bifall tillägget. 

Expedieras 
Barn- och utbildningsnämnden 
Akten 
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§ 79 Besvarande av medborgarförslag om Europarådets reso-
lution 1815 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget. 

Ärende 
Ett medborgarförslag har inkommit med förslaget att kommunen ska följa uppmaningarna i 
Europarådets resolution 1815. Motiveringen är att genom att följa uppmaningarna i reso-
lutionen kan kommunen föredömligt bidra till att Sverige som medlemsland och medgrun-
dare till europarådet lever upp till dess resolution. I Europarådets resolution 1815 uppma-
nas medlemsländernas regeringar att vidta åtgärder för att minska exponeringen för 
elektromagnetiska fält.  
 
VGS har lämnat in ett yttrande i ärendet. I yttrandet menas att genom att följa regelverk, 
riktlinjer och allmänna råd som myndigheter satt upp inom området gör kommunen till-
räckligt för att motverka de potentiella farorna med elektromagnetiska fält och dess effekt 
på miljön. Därför anses att kommunen inte behöver vidta frivilliga uppgifter utöver detta.  
Förvaltningen instämmer i yttrandet och föreslår därför att medborgarförslaget avslås. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse kommunchef Jonatan Alamo Block 2021-05-07 
Tjänsteskrivelse VGS 2021-04-28  
Medborgarförslag om Europarådets resolution 1815 
"The potential dangers of electromagnetic fields and their effect on the environment", Mo-
tion fora recommendation, Parliamentary Assembly of the Council of Europe (2009) 
The potential dangers of electromagnetic fields and their effect on the environment", Re-
port, Parliamentary Assembly of the Council of Europe, Committee on the Environment, 
Agriculture and Local and Regional Affairs (2011) 
Minutes of the meeting held in Kyiv on 27 May 2011", Parliamentary Assembly of the 
Council of Europe, Standing Committee (2011) 
Resolution 1815 - "The potential dangers of electromagnetic fie1ds and their effect on the 
environment", Parliamentary Assembly ofthe Council of Europe (2011) 
"PACE calls on governments to 'take all reasonable measures' to reduce exposure to elec-
tromagnetic fields", Press release, Parliamentary Assembly of the Council of Europe (2011) 
"IARC CLASSIFIES RADIOFREQUENCV ELECTROMAGNETIC FlELDS AS POSSIBLV CARCINO-
GENIC TO HUMANS", lnternational Agency for Research on Cancer (IARC), 2011-05-31 
Utlåtande från Elsäkerhetsverket om risker med vagabonderande ström 
Utlåtande från Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) om risker med vaga-
bonderande ström 
Utlåtande från Arbetsmiljöverket om risker med vagabonderande ström 
Regeringsbeslut nr. 8, 1995-06-21 

Dnr 2020/54 
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KSAU 2021-06-01/ § 66 

Expedieras 
Akten 
Förslagsställaren 
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§ 80 Besvarande av motion om relationer mellan generationer 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Reservation 
Annika Sjögren (KD) reserverar sig mot beslutet till fördel för sitt förslag. 

Ärende 
Kristdemokraterna och Moderaterna har lämnat in en motion om att initiera ett projekt 
med ungdomsanställningar för att utveckla relationerna mellan generationerna. Motion-
ärerna anger att de äldre alltid kommer att vara en hjärtefråga. Det gäller inte minst nu där 
de under rådande pandemi fått stå ut med tärande ensamhet på grund av påtvingad isole-
ring.  
 
Äldreomsorgen står idag inför stora rekryteringsbehov, samtidigt som många ungdomar 
har svårt att etablera sig på arbetsmarknaden. Inom äldreomsorgen hörs ofta att persona-
len har ett pressat arbetsschema och att de därför inte hinner ge de äldre den extra guld-
kant i deras tillvaro som de skulle önska, som att t.ex. gå ut på en promenad, spela kort, 
handarbeta tillsammans med dem eller följa med ut och handla. Därför föreslår motion-
ärerna att ett projekt inleds där ungdomar i årskurs 9 eller gymnasiet, under terminstid, 
erbjuds helgarbete inom kommunens äldreomsorg. Viktigt är då att urvalet av de sökande 
matchas mot de äldres intressen. 
 
Motionärernas avsikt är inte att ungdomarna ska ersätta ordinarie personal eller ta över 
deras arbetsuppgifter. De lyfter fram att satsningen däremot kan leda till att det bli lättare 
att rekrytera sommarvikarier till äldreomsorgen och att fler ungdomar väljer att söka till 
omvårdnadsprogrammet på gymnasiet. Tanken är att ett 10-tal ungdomar erbjuds arbete 3 
till 4 timmar var tredje helg och det är rimligt att ersättningen ligger i linje med kommu-
nens feriejobb. 
 
Mot bakgrund av ovanstående yrkar motionsställarna på att uppdra till Socialnämnden att 
initiera ett projekt med ungdomsanställningar för att utveckla relationerna mellan generat-
ionerna. 
 
Socialnämnden har vid sitt sammanträde den 2021-03-18 / § 33 beslutar att anta yttrandet 
som sitt eget och skicka det vidare till kommunstyrelsen. Socialnämnden anser att tanken 
är god, men ser svårigheter att kunna genomföra det på helger. Delvis utifrån att beman-
ningen är lägre på helgerna och personalen därmed får svårare att hinna handleda, men 
även på grund av att vid arbete inom äldreomsorgen ska man vara 18 år. Andra aspekter är 
att vid praktik för personer under 18 år gäller andra regler från arbetsmiljöverket, bland 
annat förläggning av arbetstid samt att på demensavdelningar placerar de aldrig elever 

Dnr 2020/68 
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från årskurs 1 på omvårdnadsprogrammet utan eleverna ska ha kommit längre i sin utbild-
ning.  
 
Vad gäller att anordna träffpunkter för de äldre i kommunen anser socialnämnden att de 
inte bör öppna upp våra äldreboenden för utomstående även efter pandemin. En lärdom 
verksamheterna dragit av erfarenheterna under pandemin är att de måste fortsätta skydda 
våra äldre mot alla sorters smittor.  
 
Socialnämnden kommer att titta vidare på andra alternativ för att anordna aktiviteter och 
träffpunkter för de äldre, exempelvis kan Arbetsmarknad och integration utreda om deras 
deltagare i växthuset kan hjälpa till att anordna aktiviteter och träffpunkter för de äldre i 
kommunen. Inom den verksamheten är det också lättare att anordna feriejobb för ungdo-
mar. Socialnämnden återkommer med svar i det yttrande som nämnden ska göra gällande 
motionen om äldres ofrivilliga ensamhet i samhället som Hoforspartiet lagt fram.  
 
Vidare anser Socialnämnden att även barn- och utbildningsnämnden bör ges möjlighet att 
yttra sig över motionen för att komma med förslag kring hur deras verksamheter kan bidra. 
 
Förvaltningens bedömning är ingen annan än Socialnämndens och förslår därför att mot-
ionen avslås. 

Beslutsunderlag 
Motion om relationer mellan generationer, Kristdemokraterna och Moderaterna 
Socialnämnden, 2021-03-18 § 33 
Tjänsteskrivelse, Pernilla Bredin, HR-chef 2021-05-16  
KSAU 2021-06-01/ § 71 

Beslutsförslag under mötet 
Annika Sjögren (KD) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
att bifalla förslaget. 
 
Kenneth Axling (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Kommunstyrel-
sens arbetsutskotts förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Annika Sjögrens (KD) förslag och 
Kenneth Axlings (S) förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att 
Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Kenneth Axlings (S) förslag. 

Expedieras  

Socialnämnden 
Akten 
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§ 81 Besvarande av motion om digitala hjälpmedel 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Reservation 
Samuel Gonzalez (V) reserverar sig mot beslutet till fördel för sitt förslag. 

Ärende 
Vänsterpartiet har lagt fram en motion om att införa läkemedelsautomater i vård- och om-
sorg. De anser att Hofors kommun liksom övriga kommuner i landet har ett stort behov av 
att öka användningen av digitala hjälpmedel. Det handlar både om att bli mer kostnadsef-
fektiva och att kunna erbjuda en bättre vårdkvalitet på de insatser som görs. De skriver i 
motionen att en av de mer intressanta digitala lösningarna som idag finns på marknaden 
och används av ett flertal kommuner är läkemedelsautomaten. Den hyrs av kommunen och 
placeras hemma hos de omsorgstagare som har ett behov av att få sina läkemedel utde-
lade på bestämda tider. Kommunstyrelsen har begärt Socialnämndens yttrande över mot-
ionen och utifrån detta föreslås avslag då behovet i dagsläget inte motiverar kostnaderna. 

Ekonomisk kalkyl 
Kostnad för en robot är 2,5 tkr per månad och kravet är att man beställer minst 5st. Kost-
naden blir då 12,5 tkr per månad. Hur stora de motsvarande kostnaderna är för hemtjäns-
ten och hemsjukvården vid hembesök måste utredas från fall till fall och det är svårt att 
göra några generella jämförelser. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Göran Ekelund, IT chef, 2021-05-10 
Socialnämnden 2021-03-18, § 37  
Motion om digitala hjälpmedel, Vänsterpartiet 
KSAU 2021-06-01/ § 72 

Beslutsförslag under mötet 
Kenneth Axling (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Kommunstyrel-
sens arbetsutskotts förslag. 
 
Samuel Gonzalez (V) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
att bifalla motionen. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Kenneth Axlings (S) förslag och 
Samuel Gonzalez (V) förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att 
Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Kenneth Axlings (S) förslag. 

Dnr 2020/77 
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§ 82 Besvarande av motion om lokalproducerat 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige besluta att anse motionen be-
svarad. 

Ärende 
Moderaterna har lämnat in en motion om att offentlig upphandling av livsmedel bör inne-
hålla krav som beaktar vikten av hållbart jordbruk och samtidigt beaktar behovet av lång-
siktig självförsörjning. Motionärerna menar att livsmedel som kommunen köper in bör 
komma från svenska gårdar och att de ska vara producerade enligt svenskt regelverk. De 
framför att man bör se till att livsmedlen i största möjliga mån kommer från lokala produ-
center för att på så vis värna om landsbygden och bidra till att skapa arbete inom vår egen 
region samt förbättra vår självförsörjningsgrad av livsmedel. 
 
Utifrån detta föreslår motionären: 

1. Kommunfullmäktige eller kommunstyrelsen lämnar en framställan hos Inköp Gävle-
borg om att livsmedel som köps in bör komma från svenska gårdar och att de i 
största möjliga mån kommer från lokala producenter. 

2. En ny parameter införs under fokusområdet ”hållbar utveckling” i kommunens 
verksamhetsplan, nämligen ”andelen lokalt producerade livsmedel” samt att kom-
munen uppställer ett mål för att nå denna parameter under viss tid. 

 
Utifrån lagstiftningen får kommunen inte ställa krav på lokalproducerad och svensk mat.  Vi 
kan inte heller ge de lokala leverantörerna en förtur enbart för att de är lokala. Däremot 
kan de lokala leverantörerna konkurrera på samma vis som andra leverantörer inom de 
områden som finns. Hofors kommun får köpa närproducerat i det utrymme som lagen tillå-
ter. LOU 4 kap. 13–17 §§ lag (2016:1145) anger att man ska dela upp avtal och om man inte 
gör det ska man motivera varför. Detta ger en öppning i exempelvis kommande livsme-
delsupphandlingar.  
 
Nuvarande livsmedelssavtal löper ut 2022-08-31 och efter det har vi möjlighet att förlänga 
avtalet med 1+1 år. Inte först då har vi möjlighet att förändra kraven och en eventuell upp-
delning genom en ny upphandling. Förtydligande är att vi inte får dela upp avtal för att 
hamna under tröskelvärdet för att på så vis undvika upphandling.  
 
I november 2020 har Kommunfullmäktige i Hofors beslutat att anta Gävleborgs handlings-
plan för Sveriges livsmedelsstrategi som livsmedelsstrategi för Hofors kommun. Under stra-
tegiskt område ”konsument och marknad” finns det som mål:  

Offentlig upphandling av livsmedel och måltidstjänster ska styra mot och motsvara 
samhällets ambitioner och lagar inom djurskydd och miljö 

Med två åtgärder som går i linje med motionen: 

Dnr 2017/86 
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 Region Gävleborg, MatVärdens projektverksamhet och kommunerna möjliggör för 
länets livsmedelsföretag att delta i offentlig upphandling och kunna leverera till den 
offentliga marknaden. 

 Region Gävleborg och länets kommuner ställer sådana krav i upphandlingen som 
leder till att andelen svenska livsmedel i den offentliga livsmedelskonsumtionen 
ökar till minst 60 procent av inköpsvärdet.  

 
Hofors kommun är i dagsläget i implementeringsfasen av livsmedelstrategin. Kommunsty-
relsens förvaltning äger processen och hoppas på att i samverkan med berörda parter 
uppnå Livsmedelstrategin och de kommunala målen. 

Ekonomisk kalkyl 
Det är i dagsläget svårt att räkna hur stora kvantiter kommunen kan komma att köpa av 
lokalproducerade livsmedel. En ökning med 40 % av ekologiska råvaror skulle kosta kom-
munen ca 1 mkr/år för kostenheten. Detta bör beaktas i budgetarbetet. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, Charlotte Karlsson, Chef Städ- och måltidsservice, 2021-05-15 
Yttrande om lokalproducerade livsmedel, Entré Hofors 
Yttrande om lokalproducerade livsmedel, Ekonomifunktion/Inköp 
Motion, 2017-04-25 
Förtydligande av motion 
KSAU 2021-06-01/ § 70 

Expedieras 
Akten 
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§ 83 Besvarande av motion om att säkerställa tillgången på 
kompetens för dyslexiutredningar 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige att anse motionen besvarad.  

Reservation 
Annika Sjögren (KD) reserverar sig mot beslutet till fördel för sitt förslag. 

Ärende 
Kristdemokraterna och Moderaterna har lämnat in en motion om att kommunen ska säker-
ställa tillgången på kompetens för dyslexiutredningar. Bakgrunden till detta var att Region 
Gävleborg i början av 2020 beslöt att sluta utreda minderåriga personer med läs-och skriv-
svårigheter där dyslexi misstänktes vara orsaken. Motionärerna menar att Region Gävle-
borgs beslut sätter länets kommuner och skolor i en komplicerad sits; att det utan dyslexi-
utredningar blir svårt att veta vilka elever som verkligen behöver det stöd som krävs för att 
möta deras individuella behov utifrån den enskilde elevens personliga funktionsnedsätt-
ning. För att möta den uppkomna situationen så ser motionärerna ingen annan lösning än 
att kommunen införskaffar egen dyslexiutredarkompetens.  
 
Mot bakgrund av detta föreslår motionsställarna på att uppdra till barn- och utbildnings-
nämnden att säkerställa tillgången på kompetens för utförande av dyslexiutredningar för 
att kunna möta skollagens krav om stöd till elever med läs- och skrivsvårigheter. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har vid sitt sammanträde den 2021-02-08 / § 11 beslutat att 
godkänna yttrandet som sitt svar till kommunstyrelsen. Inom barn- och utbildningsnämn-
dens verksamheter finns mycket stor kompetens och erfarenhet av kartläggning av språklig 
sårbarhet och analys inom läs- och skrivområdet, dyslexi och språkstörning. Barn- och ut-
bildning har genom åren i olika forum upparbetat ett mycket gott samarbete med region-
ens logopeder. Det finns dock inte inom Elevhälsan någon anställd logoped som kan ge-
nomföra formella dyslexiutredningar. Inte heller skolpsykolog eller den skolläkare som de 
har tillgång till gör dyslexiutredningar åt kommunen. Frågan om att utreda eventuell språk-
lig sårbarhet och dyslexi kan däremot aktualiseras i samband med bland annat psykologut-
redningar.  
 
Barn- och utbildning menar att, oberoende av eventuell diagnos, gör skolorna extra an-
passningar och ger särskilt stöd utifrån elevens behov när det krävs för att eleven ska nå 
målen enligt Skollagen och enligt Läsa-skriva-räkna-garantin. Elevhälsan har kartläggnings-
material som är utformat för att se om det kan finnas en dyslektisk problematik. Elevhälsan 
erbjuder även handledning till lärare och hjälp med anpassningar till elever.  
 

Dnr 2020/83 
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Enligt Barn och utbildning är det inte skolans uppdrag att ställa diagnoser, men verksam-
heterna har stor erfarenhet och kompetens att klara skollagens krav om stöd till elever 
med läs- och skrivsvårigheter. Under den tid eleverna går i grundskolan eller gymnasiesko-
lan behövs alltså ingen diagnos för att få stöd. Detta kan dock komma att krävas senare i 
livet för att ha rätt till extra stöd vid t ex körkorts- eller högskoleutbildning. 
 
Förvaltningens bedömning är ingen annan än Barn- och utbildningsnämnden och förslår 
därför att motionen avslås. 

Beslutsunderlag 
Motion, Kristdemokraterna och Moderaterna 
Barn- och utbildningsnämnden, 2021-02-08 § 11 
Tjänsteskrivelse, Pernilla Bredin, HR-chef 2021-05-16 
KSAU 2021-06-01/ § 73 

Beslutsförslag under mötet 
Daniel Johansson (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Kommunstyrel-
sens arbetsutskotts förslag. 
 
Annika Sjögren (KD) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att föreslå Kommunfullmäktige 
att bifalla motionen. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut; Daniel Johanssons (S) förslag och 
Annika Sjögrens (KD) förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att 
Kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Daniel Johanssons (S) förslag. 

Expedieras 
Barn- och utbildningsnämnden 
Akten 
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§ 84 Rapportering av delegationsbeslut 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapporteringen. 

Ärende 
Rapportering av delegationsbeslut för perioden 2021-05-08 – 2021-05-27: 
 

Löpnr Ärende Handläggare Reg.datum 

616/2021 Beslut om anställningar perioden 2021-01-01 - 
2021-04-30 

 2021-05-27 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Linda Höglin, Kanslichef 2021-05-27 

Expedieras 
Akten 
 

Dnr 2021/1001 
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§ 85 Rapportering av meddelanden 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapporteringen. 

Ärende 
Rapportering av meddelanden för perioden 2021-05-08 - 2021-05-27: 
 

Löpnr Ärende Avsändare Reg.datum 

535/2021 Ett Sverige som håller ihop - Regeringens insatser 
för minskad segregation och goda livschanser för 
alla 

Regeringskansliet 2021-05-11 

536/2021 Inbjudan inspel om brister och behov utmed det 
statliga vägnätet 

Region Gävleborg 2021-05-11 

551/2021 VIKTIGT i samband med nu även nationella 5G-
utbyggnaden - fler människor i Sverige vittnar om 
ohälsa kopplad till mycket höga nivåer av 
mikrovågs-strålning från bland annat närstående 
sändare/ basstationer (ofta på hustak & lägre 
master) 

Magnus Rosberger 2021-05-17 

570/2021 Kallelse styrelsemöte Hofors Elverk 2021-05-27 Hofors Elverk AB 2021-05-20 

573/2021 Protokoll Gästrike Vatten ABs årsstämma 2021-
04-21 

Gästrike Vatten 2021-05-20 

574/2021 Protokoll Hofors Vatten ABs årsstämma 2021-04-
21 

Hofors Vatten 2021-05-20 

601/2021 Protokoll Hofors kommunhus styrelsemöte 2021-
05-04 

Hofors kommun-
hus AB 

2021-05-24 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Linda Höglin, Kanslichef, 2021-05-27 

Expedieras 
Akten 
 

Dnr 2021/1002 


